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16. ročník mezinárodní kreativní a textilní výstavy se poprvé
konal pod novým názvem Brno Patchwork Meeting.                        
Na brněnském výstavišti se tato výstava uskutečnila již potřetí     
a znovu potvrdila rostoucí trend. 

Během výstavy byl věnován prostor i charitativním projektům:
proběhl dobročinný bazar Debra a členky Bohemia Patchwork
Klubu spolu s ostatními účastníky výstavy věnovali 60 polšťářků
s motivem podzimu Hospici sv. Alžběty.

Zachytila průřez současnou textilní
tvorbou a její hlavní trendy. Proběhlo

také vyhlášení prestižních soutěží
SCRAP, BEZ ODPADU a ČESKÝ A

ZAHRANIČNÍ QUILT.

Během celého veletrhu probíhaly
workshopy s renomovanými

zahraničními i českými lektory. 
Další ukázky textilních technik

probíhaly přímo na prodejních stáncích. 

Vystavovatelé představili široký výběr
šicích strojů a vyšívacích strojů,
overlocků i coverlocků, žehlicí
techniky, látek i doplňkového

sortimentu.

Široký výběr zboží,
představení novinek Výstava quiltů Workshopy

BPM 2024





Překvapilo mě, kolik bylo letos mezi návštěvníky nových tváří.
Hlavně sobota byla velmi silná, návštěvníků bylo hodně od rána až
do večera. Potěšil nás zájem o průmyslové šicí stroje, který ukazuje,
že se majitelky domácích šicích strojů chtějí posouvat do vyšší
kvality. A obrovský zájem byl o drobný spotřební materiál. Je vidět,
že lidé s výstavou už počítají a chystají se tady nakupovat, i díky
našim speciálním slevám.
Martin Zubatý, jednatel, Strima Czech

Jsme spokojeni, v pátek to byl krásný rozjezd a sobota byla
perfektní. Splnilo to i naše prodejní očekávání.
Roman Brzuska, jednatel, Šicí technika Brother

Měli jsme tu spoustu skvělých zákaznic a jsme moc spokojeni. Byla
to taková internacionální výstava, přijelo hodně Slováků, ale                
i zákazníků z Rakouska, Maďarska a dalších zemí. Nejdůležitější pro
nás je, že tady můžeme naše šicí stroje zákazníkům předvést, aby
viděli, jak jsou kvalitní.
Pavel Haišman, jednatel, Šicí centrum HAIŠMAN

Výstava byla opět skvělá a jsme nadšení. Bylo tady i hodně cizinců.
Vzali jsme sem i novou metráž a zájem návštěvníků byl opět velký,
stály nám tu fronty.
Jana Křížová, prodejce, VEBA, textilní závody a. s.

Překvapila nás návštěvnost a celá akce mi připadala o dost živější
než loni. Pro nás je to příležitost být v kontaktu se spotřebiteli            
a propagovat symboly ošetřování nejen mezi odborníky, ale i mezi
zapálenými laiky a běžnými uživateli.
Ladislava Zaklová, výkonná ředitelka, SOTEX GINETEX CZ

Jsme nadmíru spokojeni. Lidí přišlo opravdu hodně a zájem byl
takový, že se mi na stánku o zboží i hádali. Oproti loňsku myslím,    
že návštěvníků ještě přibylo.
Dana Raselová, majitelka, Ragos

Jsem tady poprvé a výstava se mi moc líbí. Vůbec jsem nečekala,     
že to bude taková honička. Nejvíc lidí k nám na stánek přišlo hned    
v pátek a opravdu hodně se nakupovalo. Měli jsme tu zákazníky        
z Itálie, Maďarska, Dánska, Německa, a dokonce až z USA. Jsem
velmi spokojená, a to nejen s návštěvností, ale i s organizací                
a přístupem i ochotou pořadatelů.
Denisa Pelikánová, majitelka, VierMa by Deny

Je vidět, že se výstava vyvíjí a roste. Letošek je zase o něco větší         
a lepší, co se týče skladby prodejců. Lidí bylo také víc něž loni,            
v sobotu se tady občas ani nedalo projít, což je super. Jsem
maximálně spokojená a nadšená!
Monika Kolejová, prezentace strojů, PATCHWORKPARTY  –        
Ing. Arch. Anna Zimová

ŘEKLI O VELETRHU



Jsme moc rádi, že jsme dostali prostor na takové velké akci               
se spoustou lidí, kde můžeme organizaci Debra dostat více                
do povědomí. I když sem lidé chodí nakupovat jiné věci, kupují si       
i naše oblečení, které nám postupně mizí, stejně jako šperky a různé
dobroty. Máme radost, že zase budeme moci něco poslat.
Soňa Urbanová, Dobročinný bazar Debra

Co se týče zákazníků a lidí kolem patchworku, je tady úžasná
atmosféra. My se první dva dny vůbec nezastavili, protože nám        
na stánku pořád stáli lidi.
Radka Pracná, majitelka, Látky Červený a spol.

Překvapila nás návštěvnost, za nás to bylo super. Výstava splnila,    
co jsme čekali, ale na příští ročník se určitě lépe připravíme.
Přivezeme víc zboží a nachystáme si balíčky, protože už víme,          
co návštěvníci chtějí.
Miroslava Sochorová, prodejce, HEDVA ČESKÝ BROKÁT, s.r.o.

ŘEKLI O VELETRHU

Třetí rok po přesazení do Brna výstava již plně kvete. Letošní účast
je opět vyšší než loni, a to jak počtem galerií, tak co do počtu
jednotlivých autorek a účastnic soutěží. Přenesením do Brna jsme
získali i nové publikum, přijíždí víc návštěvníků z Rakouska, Polska,
Maďarska i hodně Slováků.
Jana Štěrbová, kurátorka výstavy
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